

July 16–18, 2020  
Chengdu, China

宽  
窄  
巷  
子

NLPAI 2020

2020 International Conference on  
Natural Language Processing  
and Artificial Intelligence

www.nlpai.org



## Important Date

Submission Deadline:

Apr. 30, 2020

Notification of Acceptance:

May 20, 2020

Registration Deadline:

June 10, 2020

Conference Dates:

Jul. 16–18, 2020

## Submission Methods

Electronic Submission  
System:

<http://confsys.iconf.org/submission/nlpai2020>

Conference Email Box:

[nlpai@cbees.net](mailto:nlpai@cbees.net)

Listener registration:

<http://confsys.iconf.org/register/nlpai2020>



Wangjiang Campus,  
Sichuan University,  
Chengdu, China



+852-3500-0799/  
+86-28-86528465



Ms. Zero Jiang  
[nlpai@cbees.net](mailto:nlpai@cbees.net)

## Introduction

- 2020 International Conference on Natural Language Processing and Artificial Intelligence (NLPAI 2020) will be held in Sichuan University, Chengdu, China during July 16–18, 2020. NLPAI 2020 aims to provide a forum for researchers, practitioners, and professionals from the industry, academia and government to discourse on research and development, professionals practice in the field of Natural Language Processing and Artificial Intelligence.

We welcome researchers, engineers, students, industry, investors and people from all walks of life interested in Natural Language Processing and Artificial Intelligence to attend the conference and share your experiences and lessons with other enthusiasts, and develop opportunities for cooperation.

- **Notice:** In addition to physically attending its NLPAI 2020 Public Meeting, the conference will be held online. Delegates who are unable to attend the conference due to the outbreak of COVID-19 can choose "remote participation-only" and participate in special online session or video session.

## Call for Paper

- **Natural Language Processing:**

Phonology, Morphology, Lexical Semantics, Discourse, Text Mining, Paraphrasing/Entailment/Generation, Shallow Parsing, Ontology, Speech Recognition and Synthesis, Information Extraction, Parsing/Grammatical Formalisms, Linguistic Resources, Machine Translation, Question Answering

- **Artificial Intelligence:**

Agent-Based Systems, Ant Colony Optimization, Approximate Reasoning, Artificial Immune Systems, Artificial Intelligence in Modelling and Simulation, Artificial Intelligence in Scheduling and Optimization, Artificial Life, Bioinformatics and Computational Biology, Brain-Machine Interfaces, Cognitive Systems and Applications, Collective Intelligence, Computer Vision, Data Mining, Differential Evolution

## Paper Publication

- Conference Proceedings: indexed by **Ei Compendex**, **Scopus** and submitted to be reviewed by Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science). Some selected refereed papers will be considered for publication in the International Journal of Machine Learning and Computing (IJMLC) (ISSN: 2010-3700) as a Special Issue: indexed by EI (INSPEC, IET), Google Scholar, etc.



2020年7月16-18日 中国·成都

# NLPAI2020

2020年自然语言处理与  
人工智能国际会议

www.nlpai.org



## 会议介绍

- 2020年自然语言处理与人工智能国际会议（NLPAI 2020）将于2020年7月16-18日在中国成都市四川大学隆重举行。欢迎广大学者踊跃投稿，莅临本次会议。  
NLPAI会议系列将一年召开一届。本会旨在为世界各地的研究学者，工程师和科学家提供一个模式识别与机器学习等相关领域的技术进步展示和研究成果发布交流的国际会议平台。我们热忱欢迎广大作者提交最新的研究论文到NLPAI 2020，交流最新研究成果，探讨学术观点，建立商务关系，发展国际合作伙伴。
- **重要通知：**除常规参会形式以外，本次会议将进行在线直播。因为2019新型冠状病毒疫情导致不能参会的代表，欢迎您参加特别设立的网络会议报告会场或者视频会议会场。

## 征稿主题

- 自然语言处理：  
语音、词法、词义、语篇、文本挖掘、释义/蕴涵/生成、分块/浅句法分析、本体、语音识别与合成、信息抽取、句法/语法形式化、语言资源、机器翻译、问答、统计和基于知识的方法；语义处理，口语处理，信息检索，对话系统
- 人工智能：  
基于Agent的系统、蚁群优化、近似推理、人工免疫系统、人工智能建模与仿真、人工智能在调度和优化、人工生命、生物信息学和计算生物学、脑机接口、认知系统和应用中，集体智能、计算机视觉、数据挖掘、差分进化、模糊控制与智能系统、智能数据库系统、机器人及相关领域

## 文章出版

- 被录用并注册的文章将出版到国际会议论文集，由EI **Compendex** 和 **Scopus** 检索，送审 Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science)。
- 优秀文章将被推荐到国际期刊-International Journal of Machine Learning and Computing (IJMLC) (ISSN: 2010-3700)审阅，录用的文章将发表到其特刊，由EI (INSPEC, IET), Google Scholar, Crossref, ProQuest, Electronic Journals Library, and DOAJ等检索。


## 重要日期

投稿截止日期: 2020年4月30日  
录用通知时间: 2020年5月20日  
注册截止时间: 2020年6月10日

## 投稿方式

投稿系统:  
<http://confsys.iconf.org/submit/mission/nlpai2020>  
投稿邮箱: [nlpai@cbees.net](mailto:nlpai@cbees.net)  
听众注册:  
<http://confsys.iconf.org/register/nlpai2020>

 四川大学望江校区  
中国成都

 +852-3500-0799/  
+86-28-86528465

 江女士  
[nlpai@cbees.net](mailto:nlpai@cbees.net)



Biology and Bioinformatics Society

